
Az év hét hónapjában: 

Ötmilliárd forint 
beruházási hitel 

A Magyar Nemzeti Bank- 20 százalék 
ban feldolgozták és elemez- nak. 
ték az év első hét hónapjá-
nak hitelezési adatait. A hi-
telpolitikai irányelveknek 
megfelelően a legfontosabb 
fejlesztési célokat, a népgaz-
daságnak hatékony és jöve-
delmező vállalati beruházá-

nyereséget hoz- téseknek legalább 30 százalé-
kához saját alap álljon ren-
delkezésre. 

A még várható hiteligé-
nyeket figyelembe véve, 

az év végéig körülbelül 9 
milliárd forintra emelkedik 
a jövő évre engedélyezett 
hitelösszeg. 

a beruházások 

Az ú j hitelengedélyezések a 
korábbiakhoz képest mér-
séklődtek, 

ez azzal magyarázható, hogy 
az előző évben a negyedik 
ötéves terv legfontosabb fej-

tellel lehet számolni. (MTI) 

aeimezo vautuau uc iuu ím- uicvca rav í^ iuuiunauu ic j elegendő 
sokat segítették és segítik l e j t é s i céljaihoz viszonylag f o l y a m a t o s megvalósításához, 
továbbra is. Hét hónap alatt m t e l r e a m a K e n g e " Hitelengedélyezésre marad 

y még lehetőség jövőre is, ez-
az 1972-re már engedélye- A z esztendő első hét hó- zel együtt 1973-ban az idei 
zett 10,8 milliárd forint napjában engedélyezett ösz- színvonalnak megfelelő hi 
beruházási hitelből csak- s z e g e kke l együtt a bank hi- " " ' ' ' ' " 
nem 5 milliárdot folyósí- telfolyósítási kötelezettsége 
tottak- 18 milliárd forintra emelke-

ami ar ra utal, hogy a beru- dett. A hitelek jelentős ré-
házók az intézkedések hatá- sze az elsőrendű fejlesztési 
sára. jobban koncentrálnak a programokhoz — alumínium-
folyamatban levő munkák ipar, számítástechnika, köz-
gyors befejezésére. úti járműgyártás, bútoripari 

A hosszú lejáratú hitelek rekonstrukció stb. — kapcso-
legnagyobb részét a könnyű- lódik. 
iparnak, a középlejáratú hi- Július végén a Nemzeti 
telek zömét pedig a mező- Bankban 4 milliárd forintos 
gazdasági üzemeknek enge- hiteligény volt elbírálás alatt, 
délyezték. A hiteleket olyan A bankszervek a döntéskor 
fejlesztésekhez veszik igény- a legszigorúbban érvényesí-
be, amelyek a lekötött eszkö- tették és érvényesítik a hi-
zökhöz képest a könnyűipar- telpolitikai irányelveket; kő-
bán 17, a mezőgazdaságban vetelmény, hogy a fejlesz-

Szakszervezeti 

Szerdán budapesti székhá-
zában összült a Közalkalma-
zottak Szakszervezetének 
Központi Vezetősége. A ta-
nácskozáson — amelyen részt 
vesz Biszku Béla, az MSZMP 
Politikai Bizottságának tag-
ja, a Központi Bizottság tit-
kára is — a szakszervezeti 
vezetők megvitatták a ta-
nácstörvény végrehajtásának 
tapasztalatait. A témáról dr. 
Papp Lajos államtitkár, a 
Minisztertanács Tanácsi Hi-
vatalának elnöke tartott tá-
jékoztatót. A kétnapos veze-
tőségi ülés első napján hang-
zott el dr. Prieszol Olga fő-
ti tkár referátuma a Közal-
kalmazottak Szakszervezete 
állami munkát segítő tevé-
kenységének aktuális kérdé-
seiről. 

Új egészségügyi 
központ Szatymazon 
Hosszú évekig rakosgatták a pénzt Szatymazon a község-
fejlesztési alapba, mire ú j egészségház lett belőle. Elké-
szült az épület, külsőre is dísze lett az egyre épülő, szé-
pülő falu ú j negyedének. Hogy mennyire szükség van rá, 
most tűnik ki igazán: a körzeti orvosi, a fogorvosi rendelő, 
az anya- és csecsemővédelmi tanácsadás rögtön falai közé 
költözött, meg sem várva, amíg a hozzá tartozó gyógy-

szertárat is berendezik. Képünkön: az ú j rendelő 
a falu ú j negyedében 

Illést tartott a megyei 
népfrontelnökség 

Tegnap Földeákon tar- Sándor megyei népfrontal-
totta soros ülését a megyei elnök, a szentesi Árpád Tsz 
népfrontelnökség. Nem vé-
letlenül esett a választás er-
re a községre, amely a fe j -
lődésben tisztes eredmé-
nyekkel dicsekedhet, ugyan-

főkönyvelője, titkára pedig 
dr. Gyányi Lajos MNB-osz-
tályvezető lett. A bizottság-
ban ipari, mezőgazdasági, 
pénzügyi, kereskedelmi és 

akkor annak a makói járás- elméleti kérdésekkel foglal-
nak a közigazgatási terüle-
tén fekszik, amelynek nép-
f rontmunkája ezen az el-
nökségi ülésen mérlegre ke-
r ü l t 

Milyen munkát végez a 
Hazafias Népfront makói já-
rási bizottsága? — erre a 
kérdésre egy — dr. Szent-
péteri Imre járási népfront-
elnök és Juhász Tibor járá-
si népfrontti tkár kézjegyé-

koeó szakemberek tevékeny-
kednek majd. 

Ezután a megyei tanács-
csal — illetve annak vég-
rehajtó bizottságával — 
majdan közösen megtárgya-
landó témák tervezetét is-
mertették, majd Hódi Ist-
vánné, a megyei népfronttit-
kárság munkatársa számolt 
be az október 15—21-e kö-
zött megyénkben rendezendő 

Hídépítés 
Az algyői közúti-vasúti híddal párhuzamosan — mint 

ismeretes — ú j hidat építenek. A folyó két oldalán a víz-
ben levő pillérek építését már befejezték, sőt a két árté-
ren is állnak már a betonlábak. Hajóról készült felvéte-
leink az épülő híd két oldalán levő lábazatokat ábrázolják 

A Tisza jobb oldalán már elkezdték az úttest építéséhez 
szükséges kiegészítő acéltartók szerelését 

vei ellátott — összefoglaló bolgár—magyar barátsági 
jelentés, valamint az apropó 
kapcsán létrejött tartalmas, 
széles körű vita próbált fe-
leletet adni. Az érdeklődés-
re jellemző volt, hogy a 
vita előtt mintegy harminc 
kérdés hangzott eL 

A napirend következő 
pontja a béke és barátsági ért véget. 
munkáról szóló tájékoztató ^ a n 
— melyet Eitlerné dr. Szilá-
gyi Júlia terjesztette elő — 
volt. Ezt az elnökség jóvá-
hagyólag tudomásul vette, 
egyben elismerését fejezte 
ki azoknak, akik e fontos 
területen eredménnyel mun-
kálkodtak. A HNF OT, egy-
ben az Országos Béketanács 
köszönetét és dicséretét Hor-
váth László, a titkárság 
munkatársa tolmácsolta. 

Ezt követően előterjeszté-
sekre került sor. Molnár 
Sándor megyei titkár, a 
megyei népfrontbizottság 
gazdaságpolitikai társadalmi 
bizottságának megalakulásá-
ról is szólt. A 26 tagú szer-
vezet elnöke dr. Márton 

hét tervezett programjáról, 
amelyben politikai gyűlések, 
baráti találkozók, kiállítások, 
filmvetítések, kulturális és 
szakmai előadások szerepel-
nek majd. 

A tartalmas ülés Nagy 
István elnöki zárszavával 

Acs 3. Sándor felvételei 

A bal parton levő pilléreket is hamarosan összekötik 
az átívelések 

Moszkvában tartózkodó 

pártmunkás-
küldöttségünket fogadta 

Ivan Kapitonov, 
az SZKP KB Mit ára 

Postai együttműködés 
Dr. Csanádi György köz- szág együttműködésének idő-

lekedés- és postaügyi mi- szerű postai és távközlési 
niszter Horn Dezső minisz- kérdéseiről tárgyaltak. Ezt 
terhelyettes, a posta vezér- követően aláírták az —1971-
igazgatója társaságában szer- ben Prágában kötött elvi 
dán hivatalában fogadta megállapodás folytatásaként 
Vlastimil Chalupa csehszlo- — az együttműködés gyá-
vák postaügyi minisztert és korlati feladatait meghatá-
Jiri J i ra miniszterhelyettest, rozó végrehajtási jegyző-
A megbeszélésen a két or- könyvet 

Az SZKP Központi Bizott- Csongrád megyei pártbizott-
ságának meghívására szép- ság első titkára vezetett 
tember 28-a óta a Szovjet- a küldöttség tagjai az 
unióban tartózkodott az SZKP alapszervezeteinek 
MSZMP pártmunkásküldött- munkatapasztalatait tanul-
ságé, amelyet Győri Imre, a mányozták. Találkozókat és 
Központi Bizottság tagja, a megbeszéléseket tartottak az 

SZKP Központi Bizottságá-
nak szervezési és pártmun-
kával foglalkozó osztályán a 
Belorusz Kommunista Párt 
Központi Bizottságában, 
minszki területi és breszti 
kerületi bizottságában, láto-
gatást tettek vállalatoknál 
és tudományos intézmények-
nél. 

Október 4-én a küldött-
ség tagjait fogadta Ivan 
Kapitonov, az SZKP Köz-
ponti Bizottságának titkára. 
(TASZSZ) 

L o s o n c x i P á l 

l á t o g a t á s a 

Losonczi Pál, a Népköz-
társaság Elnöki Tanácsának 
elnöke Katona Imrének, a 
budapesti pártbizottság t i t-
kárának társaságában szer-
dán a XI. kerületbe látoga-
tott el. A vendégeket a ke-
rületi pártbizottság székházá-
ban Pataki János első tit-
kár és Grubics István ta-
nácselnök fogadta, akik a ke-
rület életéről, helyzetéről, a 
megoldásra váró feladatok-
ról tájékoztatták az Elnöki 
Tanács elnökét. Ezután Lo-
sonczi Pál, a Kismotor- és 
Gépgyárat kereste fel, ahol 
Hantos József vezérigazgató 
és Geda Béla, a vállalat 
pártbizottságának ti tkára 
adott áttekintést a gyár mun-
kájáról, elért eredményeiről. 
A vendégek ezt követően 
gyárlátogatáson vettek részt. 

Az Elnöki Tanács elnöke 
végül a Kertészeti Egyete-
met kereste fel, ahol dr. So-
mos András rektor és Balla 
Vencel, az egyetemi párt-
szervezet t i tkára fogadta a 
vendéget. 
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